
Dačić: Sporazum iz Vašingtona veliki korak ka strateškom partnerstvu sa SAD
nedelja, 06. septembar 2020.

Prvi potpredsednik Vlade i ministar spoljnih poslova Republike Srbije Ivica Dačić gostojući u
Centralnom dnevniku Kurir TV istakao je da ima nekoliko nivoa na kojima treba sagledavati
sporazum iz Vašingtona.

Ministar Dačić je, ovom prilikom rekao, da je prvi nivo bio onaj oko tačke 10.

"Pominjanje statusa je izbegnuto, i do sada su obično američki pregovarači prekidali razgovore.
Drugo, ovo je veliki korak ka strateškom partnerstvu sa SAD, tako da prvi put od Vudro Vilsona
imamo mogućnost da sa administracijom SAD budemo partneri. Treći su pogodnosti, poput
mini-Šengena, otvaranje kancelarije američkog fonda za razvoj", rekao je ministar i dodao da je
pitanje broj jedan, i crvena linija za Srbiju je pitanje statusa.

"Najlakše je nešto obećati i potpisati ako ne morate to da realizujete. Do sada je sve što je
potpisano od strane Albanaca, vršena je opstrukcija. Da li će to i sada biti, ne zna, ne bih
pominjao Briselski sporazum. Mi njima ništa ne verujemo, ali verujemo da je administracija SAD
shvatila da se do rešenja može doći pritiskom na stranu koja izbegava obaveze. To je i put do
političkog rešenja", kazao je Dačić.

Na pitanje o razgovorima u Briselu, ministar je rekao da smo spremni za konstruktivni dijalog, ali
ne i na ucene.

Komentarišući objavu Zaharove na svom Facebook nalogu, ministar Dačić je rekao da je jutros
pozvao ruskog ambasadora da dođe u Ministarstvo spoljnih poslova da objasni objavu
Zaharove i da ga je u međuvremeno pozvao Lavrov i rekao da to nije stav ruske administracije i
da će se Zaharova izviniti.

"Kao što ste videli iz onoga što je saopšteno posle razgovora Vučića sa Lavrovom, to neće
uticati na naše odnose. Ali, to je bilo nepromišljeno, i uvredljivo prema Vučiću. Sada je ta priča
zatvorena. Ne smemo da dozvlimo da postoje bilo kakvi šumovi u našim odnosima, naročito što
je Vuičić govorio da imamo strateško partnerstvo", rekao je ministar.

Govoreći o demonstracijama u Crnoj Gori, ministar je rekao: "Iz činjenica da Milo organizuje
demonstracije se vidi da je izgubio i smatra da će moći da napravi većinu. Kao do sada mi se
nismo mešali, nego Rama i Haradinaj, a njima je bilo važno samo da se Vučić ne meša. Mi
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želimo mir i dobre odnose sa Crnojm Gorom. Pa nismo mi priznali Boku, nego oni Kosovo",
zaključio je ministar Dačić.  
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